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Voorwaarts 
 

 

  Sociaal democratische waarden blijven uitdragen 
 
In het zomernummer van de Voorwaarts schonk ik aandacht 
aan linkse samenwerking in Schiedam. We hebben een goe-
de, inhoudelijke ledenbijeenkomst over dit thema gehad. Op 
die ledenbijeenkomst waren we het met elkaar eens, dat we 
bij samenwerking hoe dan ook onze rode, sociaal democra-
tische waarden blijven koesteren.  

Die samenwerking houdt het bestuur sindsdien behoorlijk bezig. Logisch, 
want wanneer we gezamenlijk met andere linkse krachten de komende 
gemeenteraadsverkiezingen in willen gaan, dan moeten we dit najaar knopen 
doorhakken over hoe en met wie.  
Naar voorbeeld van de ontwikkelingen op landelijk niveau, is GroenLinks de 
meest voor de hand liggende samenwerkingspartner. Alleen: er zijn meer 
Schiedammers met een links kloppend hart, die nu (nog) geen deel uitmaken 
van PvdA of GroenLinks. En ook wat aarzelingen hebben bij deze bestaande 
partijen. Hoe kunnen we die Schiedammers concreet en praktisch betrekken? 
Wie originele tips heeft: we houden ons aanbevolen! 
 
Vorig jaar werd ik afdelingsvoorzitter. In gesprekken over samenwerking met 
GroenLinks, valt mij op, dat nogal eens in stereotypen wordt gesproken: “wij 
zijn vooral rood en GroenLinks is vooral groen”. Volgens mij doen wij onszelf 
en ook GroenLinks hiermee te kort. Het spoort ook niet met de recente 
geschiedenis. Het is weer een tijdje geleden, maar ik weet in Schiedam geen 
groenere wethouder dan onze Chris Zijderveld: meer dan tweehonderd 
procent PvdA. En als raadslid en wethouder heb ik regelmatig samen met 
GroenLinks ook puur sociale onderwerpen aangepakt.  
Allicht hebben GroenLinks en PvdA wel eens politiek spel  
gespeeld: de één in de oppositie, de ander in de coalitie.  
Wanneer hierdoor de PvdA wel eens groene thema’s  
heeft verwaarloosd, en GroenLinks sociale thema’s,  
dan is dat niet echt goed.  
In goede samenwerking moeten we dergelijk spel achter ons kunnen laten. 
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Daarmee poets ik de verschillen niet weg. Op dit moment maak ik me grote 
zorgen over het feit, dat op landelijk niveau het beeld aan het ontstaan is, dat 
klassieke sociaaldemocratische thema’s door andere partijen beter lijken te 
worden bewaakt dan door GroenLinks-PvdA. Voor mij is het wel een reden, 
dat we deze landelijke “tekorten” in Schiedam stevig moeten compenseren. 
Juist om die reden is het van vitaal belang, dat wij in Schiedam die rode, 
sociaaldemocratische waarden blijven koesteren en uitdragen. 
 
                Maarten Groene  

   voorzitter PvdA-afdeling Schiedam  
 

 
Stand van zaken “opkoopbescherming”. 

 
Afgelopen week hebben we als PvdA fractie toezeggingen 
gevraagd aan de wethouder om haast te maken de verdere 
invoering van de opkoopbescherming.  
We hebben een actualiteitendebat aangevraagd en deze toe-
zeggingen gekregen. 
 

De Partij van de Arbeid zet zich al jaren in voor het invoeren van de opkoop-
bescherming, dit begon al in 2018 door Bilal en Petra. Na jaren herhalen van 
de vraag, wordt de opkoopbescherming inmiddels ondersteund door de 
meerderheid van de partijen in onze raad. 
 
De langjarige trend van huisjesmelkers heeft een hoop schade veroorzaakt in 
de Schiedamse wijken. Malafide pandjesbazen en uitzendbureaus die met 
slecht onderhouden, maar dure en overbewoonde panden geld verdienen 
over de rug van onze stad. Over de rug van zowel de Schiedammers die de 
leefbaarheid in hun wijk achteruit zien gaan (en waarvan ik vermoed dat er 
ook deze week weer een groot aantal hier aanwezig is), over de rug van 
Schiedamse starters die op zoek zijn naar een aantrekkelijke betaalbare 
woning en ook over de rug van de tijdelijke arbeidskrachten die er vaak wo-
nen. De impact hiervan op onze stad merken we dus zowel direct als indirect. 
Ik durf te zeggen dat dit één van Schiedams grootste problemen is. Het geeft 
overlast, het beperkt ons woningaanbod en het kost ons een hoop geld om te 
handhaven en op te lossen. 
 
Beter laat dan nooit kregen we de invoering in Schiedam Oost en Nieuwland 
in 2022. En als het aan de Partij van de Arbeid zou liggen zou deze maat-
regel in de hele stad al jaren gelden, in ieder geval ook voor delen van Zuid,  
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West en Groenoord. Echter er zijn compromissen gesloten en er zijn ook 
juridische obstakels om dit lukraak in de gehele stad in te voeren.  
Daar moeten goede redenen voor zijn en die goede redenen die zien we. 
 
We ontvangen de noodsignalen vanuit de wijken waar de opkoopbescher-
ming nog niet geldt, zoals de afgelopen weken duidelijk werd in de media en 
in de speakerscorner die werd bezocht door een grote groep bewoners uit 
Schiedam West. En we moeten nú doorpakken.  
Doorpakken doen we wat ons betreft aan 2 kanten:  
1. de instroom stoppen met de opkoopbescherming en  
2. de bestaande overlast en huisjesmelkers aanpakken en hun parasiterende 
verdienmodel onderuit halen. 
 
Concreet houdt dat in dat we een toezegging van de wethouder hebben ge-
vraagd om de 1e evaluatie van de invoering in Oost en Nieuwland zo snel 
mogelijk af te ronden en over te gaan op het aanwijzen van nieuwe wijken en 
of buurten waar de opkoopbescherming moet gaan gelden. We vroegen de 
wethouder toe te zeggen om dit voor het einde van het jaar te fixen. 
 
Maar als we de instroom hebben gestopt op de plekken waar het nodig is, 
zijn we dus nog lang niet klaar. De aanpak gaat soms goed, soms wat minder 
goed, we hebben een speciaal team in Schiedam maar ook vaak moeilijk-
heden om door te pakken. We willen graag weten waar de moeilijkheden 
zitten op dit gebeid, welke maatregelen we nog verder kunnen nemen om 
harder te kunnen optreden. We hebben als raad een beter inzicht nodig om 
hier de juiste maatregelen te nemen en budgetten aan toe te wijzen. Dus wij 
ontvangen hier graag een terugkoppeling op en willen een informatieavond 
over deze problematiek. Alles om met gezamenlijke krachten: bewoners, 

raadsleden, college en ambtenaren, meer 
gereedschap in handen te krijgen om deze 
ellende op te lossen. 
 
Ik heb in mijn rede al het bovenstaande naar 
voren gebracht. Ook heb ik de wethouder 
verzocht om de reactie op deze 2 vragen en 
tevens de meningen van mijn 
mederaadsleden. 
 

Er is aangegeven dat de PvdA de urgentie voor de opkoopbescherming waar 
LOS nu meekomt waardeert.  
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Echt leuk dat ze een progressief sociaal idee van de PvdA omarmen na vele 
jaren tegen te hebben gestemd. (Misschien als ze in 2018 of 2019 wel voor 
hadden gestemd was de maatregel er nu al lang geweest.)  
Maar we hebben hetzelfde doel: we willen dit constructief aanpakken conform 
afspraken en ook rekening houden met juridische haakjes en ogen. Volgens 
ons is onze vraag naar een toezegging tot actie, evaluatie en doorpakken be-
ter en we hebben er vertrouwen in dat de wethouder dit daadwerkelijk gaat 
doen en dat de buurten waar dit zou moeten gelden snel worden aangewe-
zen. 
De 2e conferentie is met een groot applaus van de tevreden deelnemers 
afgesloten.  
            Dick van Belle 
 
 

 Een Positieve Ontwikkeling voor Schiedam Oost. 

Herontwikkeling Van Swindensingel 40-42 
 
De PvdA Schiedam is tevreden en ziet met vertrouwen de 
herontwikkeling van de Van Swindensingel 40-42 tegemoet. 
Na jaren van leegstand en verval, wordt deze rotte kies in de 
wijk Oost eindelijk aangepakt. Dit project geeft een belang-

rijke impuls aan de buurt Oost en draagt bij aan de verbetering van zowel de 
woonvoorzieningen als de leefomgeving. 
De bestaande, verouderde panden zullen plaatsmaken voor moderne en 
duurzame appartementen. Dit biedt ruimte voor 20 tot 25 nieuwe woningen, 
die aantrekkelijk zijn voor verschillende doelgroepen zoals ouderen,  
jonge huishoudens en gezinnen. Deze ontwikkeling sluit aan bij het Nationaal 
Programma Leefbaarheid en Veiligheid voor Schiedam Nieuwland en Oost, 
waarbij de nadruk ligt op het verbeteren van de leefbaarheid en veiligheid in 
de wijk.  
 
De nieuwe woningen en de herinrichting van de openbare 
ruimte zorgen niet alleen voor een verbetering van de 
ruimtelijke kwaliteit, maar ook voor een positieve uitstraling 
naar de hele buurt. 

 
PvdA fractie blij met goedkeuring voor 92 nieuwe huizen in Schiedam. 

De PvdA is verheugd te kunnen melden dat de gemeenteraad heeft inge-
stemd met de plaatsing van 92 snelwoningen in Schiedam. Dit is een belang-
rijke stap in de bestrijding van de woningnood in onze stad.  
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De snelwoningen zullen verspreid worden over 3 locaties: Simon 
Rijnbendestraat (12 stuks), Borodinlaan (12 stuks) en Zoomweg (68 stuks). 
De woningen zijn duurzaam, verplaatsbaar en binnen korte tijd beschikbaar, 
waardoor we snel kunnen inspelen op de urgente vraag naar woonruimte. 
Bovendien is er bijzondere aandacht voor kwetsbare groepen waarvoor: 30% 
van de woningen is gereserveerd. 
 
Blik op de Toekomst 
Hoewel de bouw van deze 92 snelwoningen een mooie stap vooruit is, blijft 
de PvdA zich hard maken voor verdere uitbreiding van dit soort projecten.  
De flexibiliteit van deze woningen, die op termijn naar andere locaties kunnen 
worden verplaatst, geeft ons de kans om steeds in te spelen op de verande-
rende behoeften in onze stad. Wij blijven ons inzetten om Schiedam nog 
leefbaarder en toegankelijker te maken voor iedereen. 
Samen bouwen we aan een stad waarin iedereen een thuis kan vinden!  
 
              Wijnand de Leeuw 
                 Fractie voorzitter 
 

 Dromen, omstandigheden en realisatie. 
 
Toen ik in Schiedam-Oost kwam wonen trof ik in de wijk 
volkstuintjes aan op een plek waar in de jaren vijftig van de 
vorige eeuw huisjes hadden gestaan tot het moment dat de 
woningnood op zijn einde liep. Er bleef een strook over waar 
percelen van werden verhuurd voor een gulden per jaar. 
 

Ik kreeg het idee om deze strook aan te sluiten bij de stroken groen van Van 
Swindensingel, Snelliussingel en Buijs Ballotsingel. Er was al zo weinig groen 
in Schiedam-Oost. Deze totale strook groen liep door in Rotterdam tot aan de 
Tjalklaan.  
Een gebouw van de apotheek stond in de weg. Ik was enkele jaren later ver-
rast dat er begin jaren tachtig een gebouw naast werd gezet; het zogenaam-
de Kruisgebouw. 
De strook met volkstuintjes verdween en maakte plaats voor een groenstrook 
met de naam Land van Ris, genoemd naar een eigenaar van een van de 
hofjes aan de Singel.  
 
Het Kruisgebouw heeft korte tijd gefunctioneerd maar stond lange tijd leeg in 
afwachting van nieuwe ontwikkelingen maar die bleven uit. 
Het gebied bracht me laatst een volgende verrassing.  
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Dankzij een nieuwe woningnood 
wordt zowel de apotheek en het 
kruisgebouw op termijn gesloopt om 
plaats te maken voor woningen die 
direct aansluiten bij de bestaande 
woningen aan de van Swindensingel.  
De PvdA maakt zich er sterk voor dat 
hier sociale huurwoningen komen. 
Er blijft een ruimte over waarbij de 
Van Swindensingel aansluiting vindt 

bij het land van Ris en er een doorlopende groenstrook ontstaat naar de 
Singel.  
De volgende droom is een groenstrook over de Emmastraat die aansluit op 
een parkje aan de Broersvest rond de ruïne en vervolgens langs de ruïne 
aansluiting vindt op het Stadserf.  
            Aad Verbeek 
 
 

Attentie, attentie ! Reserveer alvast 19 oktober in uw agenda ! 
Zie uitnodiging verderop in dit blad. 

 
 
 
 

Contact gegevens: 
 

 Bestuur  
 Voorzitter bestuur: Maarten Groene          voorzitter@pvdaschiedam.nl 
 Secretaris: Jos van Setten                           secretaris@pvdaschiedam.nl 
 Penningmeester: Ali Hashem           alihashem.ah@gmail.com 
  
 Fractie 
 Fractievoorzitter: Wijnand de Leeuw              wijnanddeleeuw@gmail.com  
 Raadslid:  Jessica Silva                       jessie_silva4@hotmail.com 
 Raadslid:  Dick van Belle                                          dickvanbelle@live.nl 
 Raadslid:  Wouter Boender                      wouterhb28@gmail.com   
 

 1e opvolger: Aad Verbeek                     aadverbeek@hccnet.nl  
 
 

mailto:voorzitter@pvdaschiedam.nl
mailto:secretaris@pvdaschiedam.nl
mailto:wijnanddeleeuw@gmail.com
mailto:jessie_silva4@hotmail.com
mailto:dickvanbelle@live.nl
mailto:%20%20%20%20%20%20%20%20wouterhb28@gmail.com
mailto:aadverbeek@hccnet.nl
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Van de penningmeester 

 
Je kunt nooit een oceaan oversteken, 

als je niet het lef hebt om de kust uit het zicht te verliezen. 

 
Wat een zomer was het. Het nieuwe kabinet is net zo tegen 
de arbeidersklasse als we hadden verwacht. De situatie in 
Oekraïne liet enkele ontwikkelingen zien die een potentieel 

einde aankondigen. Maar daarna daalde de steun meteen.  
De situatie in het Midden-Oosten blijft zorgwekkend en er is geen einde in 
zicht. We hebben eindelijk een socialistische (lichte) regering in het VK, hoe-
wel er zwakke signalen zijn dat de relatie met de EU verbetert sinds Brexit. 
Uiteraard werd Papa Biden door Lady Harris afgezet in een paleis staats-
greep. Maar iedereen is blij, want zij is beter geschikt om het gezicht te zijn 
dan de usurpator Barron Trump.  
 
De Olympische en Paralympische 
Spelen werden succesvol afgerond 
in Parijs.  
 
Hup Hup Femke Bol en Sifan 
Hassan (en anderen natuurlijk). 
 
Toen ik begon als penningmeester, heb ik me gecommitteerd aan drie pijlers: 
- Gemeenteraadsverkiezingen 2026;  
wat prognoses betreft, hebben we onze steun tijdens de Europese verkiezin-
gen behouden en liggen we op koers om te streven naar goede resultaten 
voor 2026. Het zwaarste deel van de cam-pagne zal in 2025 plaatsvinden. 
- Continuïteit;  
de financiële positie van onze afdeling is veelbelovend en stabiel. Maar we 
kunnen nog niet iedereen die lijdt een nieuwe deken kopen. 
- Linkse Samenwerking;  
we hebben een goede basis van de afgelopen drie verkiezingen om dit ge-
bied te versterken en te verbeteren. Onze focus moet liggen op wat praktisch 
en impactvol is. We kunnen het nooit helemaal met elkaar eens zijn over 
alles, en dat zouden we ook niet moeten zijn, elk lid wordt gewaardeerd om 
zijn of haar bijdrage. Samenwerken gaat over het bouwen van een platform 
en een veilige ruimte om elkaar te ondersteunen.  
Blijf actief en betrokken, laat je mening horen en houd het vooral Kosher. 
 

    Ali Hashem 
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Tijdens de ledenvergadering van 
10 oktober 2024 is Bart Overzier  
in het zonnetje gezet.  
 
Hij was 10 jaar lang penning-
meester van PvdA Schiedam.  
 
Bart werd bedankt voor zijn prima 
inzet. Hij is ook geen bestuurslid 
van de afdeling Schiedam meer.  
Wel blijft hij aan als redactielid. 
 
 

Fractie PvdA Hoogheemraadschap van Delfland 
 
Beste mensen, 
Onze fractie is versterkt. Mariska Heijs werd dinsdag 1 oktober beëdigd als 
VV-lid. Bij de volgende vergadering hopen we dat Hilde als commissielid 
wordt benoemd.  
 
De Verenigde Vergadering vorige week stond in het teken van waterkwaliteit. 
Onze waterkwaliteit is niet op orde. Het is belangrijk dat we meer doen om de 
waterkwaliteit te verbeteren. Schoon water is van levensbelang voor de 
natuur en voor ons. Naar aanleiding van de commissievergadering over dat 
onderwerp werden er drie moties ingediend met als doel de waterkwaliteit te 
verbeteren. Wij deden mee met de motie van AWP over meer meten. Wij zijn 
daar groot voorstander van. Meten is weten! Daar hebben we ook al eerder 
voor gepleit. We zijn blij dat de motie ondanks negatief advies van het college 
is aangenomen en we hopen dat er snel meer gemeten gaat worden. We 
steunden de aangenomen motie van Natuurterreinen om te kijken hoe we 
omgaan met mogelijke conflicten tussen peilbeheer en waterkwaliteit. 
Belangrijk om te kijken of we door bewuster te handelen kunnen zorgen voor 
een betere waterkwaliteit. De motie over sneller communiceren van Natuur-
terreinen werd overgenomen door het college. Hierdoor weten bewoners en 
bedrijven sneller als er iets aan de hand is met de waterkwaliteit in hun 
gebied.  
 
Vrijdag 13 september waren Mariska, Johan en Lobke samen met partij-
genoten uit de gemeente, provincie en waterschappen in Leiden te gast bij 
Aaf Verkade.  



Samen bouwen                                               oktober,  jaargang 2024 

         aan vertrouwen 

9 
 

 
Aaf is een begrip als het gaat om grachtennatuur. Als geen ander kent ze de 
Leidse grachten en ze kan daar met verve over vertellen.  

We kennen de muskusrat en de Amerikaan-
se rivierkreeft als ongewenst.  
Maar in de Leidse grachten is dat bijvoor-
beeld ook de zwartbekgrondel. Deze vis eet 
alles op en blijft als alleenheerser over in de 
grachten. Aaf probeert met praktische 
oplossingen de biodiversiteit in haar 

grachten te behouden, bijvoorbeeld door snoeken en snoekbaarzen te trainen 
om Amerikaanse rivier kreeften en jonge zwartbek-grondels te eten. Ook 
leerden we bijvoorbeeld dat kerstbomen geschikt zijn als kunstrif, waarin 
vissen hun eitjes af kunnen zetten. 
 
Na “binnen” gingen we “buiten” de grachten zelf bekijken. Het is een mooi 
stukje Leiden. Helaas zagen we weinig vissen in de gracht.  
Adem Negash van onze fractie in de Provinciale Staten van Zuid-Holland 
nam ons mee in zijn concept-inbreng over de kaderrichtlijn water (KRW).  
Fijn om daar met elkaar over te kunnen spreken. Zo kunnen we elkaar als 
PvdA’ers versterken! 
 
Sef, Hilde en Lobke zijn op de Informatieve Verenigde Vergadering van 
dinsdag 1 oktober 2024 geweest. Onderwerpen: de huidige en toekomstige 
afvalwaterzuivering in Vlaardingen: de Vergulde Hand.  
Deze informatieve Verenigde Vergaderingen zijn tegenwoordig openbaar. Je 
kunt de aankondiging en de agenda vinden op de website van Delfland. Tot 
voor kort waren deze vergaderingen besloten en alleen toegankelijk voor VV- 
en commissieleden. Maar nu is iedereen welkom. Zo hoort dat ook in een 
democratie!  
Ook een organisatie van 735 jaar oud is niet te oud om te leren. 
Tot slot: We zouden het leuk vinden om vaker op excursie te gaan. Wie 
nodigt ons uit?             Met vriendelijke groet, 

Hilde, Sef, Johan, Mariska, Peter en Lobke 
 (helaas nog geen foto) 
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Van de wethouder: Petra Zwang 

Dit keer wil ik jullie meenemen in de kleine dingen waar ik 
zo mee bezig ben, kleine dingen die een grote impact op de 
Schiedammer hebben.  
 

Steeds meer Schiedammers krijgen te maken met een vorm 
van dementie. Op de internationale dag van de dementie 

mocht ik een wandelroute onthullen voor Schiedammers met beginnende 
dementie. Schiedam heeft sinds een aantal jaren het certificaat 
dementievriendelijke stad, de PvdA heeft hier een grote rol in gespeeld door 
in 2019 een motie in te dienen die aandringt op aandacht voor het onderwerp. 
Het certificaat hebben betekent niet dat we nu achter-
over kunnen leunen. De wetenschap geeft ons meer 
inzichten over de oorzaak, de verschillende vormen 
en het verloop na de diagnose.  
Een wandelroute startend bij de 5 Molens met vragen 
is een voorbeeld van zo´n nieuw inzicht, de combina-
tie van bewegen en denken helpt het geheugen fit te 
houden.  
Een voetbalvereniging, PPSC, die het predicaat dementievriendelijke sport 
vereniging ontvangen heeft, is wat het mij betreft wel de eerste maar zeker 
niet de laatste sportvereniging met dit predicaat. 
  
Eén op de 5 Schiedammers zegt zich eenzaam te voelen. In Schiedam zetten 
veel Schiedammers zich dagelijks in om samen de eenzaamheid in onze stad 
te verminderen: J&S, De Erker, De Brug, Wijkcentrum Oost, Wijkcentrum 
Dreesplein, de Kansenfabriek, stichting Met je hart, SooS Blauwhuis, Het 
Zimmertje, De Kleine Ambassade. Het is teveel om op te noemen en, een 
kleine poging, maar absoluut niet volledig. Activiteiten organiseren voor 
anderen, daar zijn we als Schiedammers goed in.  

Maar minstens zo belangrijk is om goed om je 
heen kijken en de ander te vragen of het goed 
gaat. En als het niet zo goed gaat met je, om 
iemand te zeggen dat het niet goed gaat. Dit 
vraagt Lef. En ook dat is iets wat Schiedammers 
hebben, lef. Mijn inzet is dus niet alleen gericht om 
het mogelijk te maken dat veel activiteiten 
georganiseerd worden, maar dat iedereen zijn lef 
inzet, voor zichzelf en voor de ander.  
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Maar ook op een andere manier de zorg organiseren. Zo is een pilot gestart, 
samen met Frankeland, Careijn, Senioren Welzijn, Woonplus en DSW 
waarbij op vier plaatsen de zorg en welzijn worden gecombineerd.  
Op de Delflandseweg streven we naar een zorgaanbieder die thuis de zorg 
komt leveren. Een ontmoetingsruimte op loopafstand maakt ontmoeten nog 
eenvoudiger.    
  
Een eerlijke kans op een goede toekomst begint bij de kinderen. De eerste 
vier jaar zijn enorm belangrijk. Het project Kansrijke start heeft dan ook mijn 
volle aandacht.  

Als we het daar goed doen, is de kans 
op succesvol een opleiding afronden, 
een fijne baan vinden, een leuk mens 
zijn die zich inzet voor de stad en de 
Schiedammers groot.  
Bij een kansrijke start hebben we het 
niet alleen over taal, maar ook over 
gezondheid, de financiële gezondheid 

en de ondersteuning die nodig is. Het mag immers niet uitmaken waar je 
geboren wordt.  

Elk kind verdient een eerlijke kans! 
 
 

 

Op het laatste nippertje - Vers van de pers 

 

Onze partijgenoot Arjan doet de volgende oproep: 

 

Zijn er mensen solidair met de studenten, die extra schulden op moeten 

bouwen? Door ziekte tijdens hun studie, werken voor collegegeld of hoge 

huur, mantelzorgen voor 

een familielid? 

 

Vrijdag 18 okt om 12 uur 

is er  

een grote demonstratie 

op het Koekamp  

in Den Haag  

(t.o. Centraal Station) 
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          UITNODIGING 
 
 
 
 

Graag nodigen wij alle Schiedamse leden van GroenLinks en PvdA uit voor 

een gezamenlijke bijeenkomst op: 

Zaterdag 19 oktober 2024 
Inloop vanaf 9.30, 

start om 10.00 
afronding circa 12.30 

locatie: Leliestraat 10 (wijkhuis Zuid) Schiedam 
Aanmelden voor 17 oktober wordt zeer gewaardeerd in verband met de inkopen. 

 
Waarom samenkomen? 
We komen samen om elkaar beter te leren kennen. Dit gaan we doen langs 
de inhoudelijke as. Dit doen we omdat we eind november het beslismoment 
hebben om wel of niet met een gezamenlijk programma en gezamenlijke lijst 
de gemeenteraadsverkiezingen in te gaan. 
 
Wat gaan we doen? 
We gaan met elkaar onze visies voor Schiedam delen. Dit gaan we doen aan 
de hand van een werkvorm die een open dialoog faciliteert. Dit zaal zijn op 
meerdere themaplekken in de zaal. Als deelnemer kun je op elke moment vrij 
kiezen waar je wilt deelnemen aan de dialoog. Natuurlijk volgt nog een uitleg 
voordat we starten, maar belangrijk te weten is dat iedereen een bijdrage 
heeft. Het is interactief en dus geen leden zit- en luistersessie. We willen 
graag dat je jouw kijk als lid deelt in de open dialoog tijdens de werkvorm.  
De raadsleden zullen helpen met de dialoog. Met hun kennis van de Schie-
damse actuele politiek kunnen zij ook vragen beantwoorden die er zijn. 
 
Afronden doen we samen met Wethouder Petra Zwang. 
 

Tot de 19e !  We hopen je dan te zien. 
Vergeet je niet aan te melden bij secretaris@pvdaschiedam.nl 

 
Namens de besturen van GroenLinks en PvdA, 
Maarten Groene, voorzitter 
Rebecca van der Schaft, voorzitter  


